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      Annotation

    
        
          Тема выпускной квалификационной работы: «Разработка бизнес-плана интернет-магазина». Данная работа посвящена разработке бизнес-плана интернет- магазина по продаже эко-сумок PackOf. В процессе исследования были решены следующие задачи: 1. Изучены основы бизнес-планирования; 2. Проведен анализ и определена привлекательность рынка; 3. Сформулированы необходимые структуры затрат на открытие интернет-магазина; 4. Рассчитаны основные экономические показатели проекта. В ходе работы были рассмотрены рынок эко-сумок, вопрос устойчивого развития и отношение к нему потребителей, составлен бизнес-план и рассчитаны основные финансовые показатели деятельности. При решении поставленных задач использовались такие виды исследования, как анализ, синтез, моделирование, аналогия, обобщение, сравнение. Для достижения поставленной цели были проведены различные виды анализов, в частности, экономический, маркетинговый, финансовый, стратегический, анализ конкурентов, тенденций рынка, потребительского спроса.Результатом работы стала разработка бизнес-плана интернет- магазина эко-сумок PackOf, содержащим финансовый план с описанием плана продаж, планом прибылей и убытков, а также анализом рисков.
        

        
          The topic of the final qualifying work: "Development of an online store business plan". This work is devoted to the development of a business plan for an online store selling eco-bags PackOf. In the course of the research, the following tasks were solved: 1. The basics of business planning were studied; 2. The analysis was carried out and the attractiveness of the market was determined; 3. The necessary cost structures for opening an online store are formulated; 4. The main economic indicators of the project are calculated. In the course of the work, the eco-bags market, the issue of sustainable development and the attitude of consumers to it were considered, a business plan was drawn up and the main financial indicators of activity were calculated.When solving the tasks, such types of research as analysis, synthesis, modeling, analogy, generalization, comparison were used. To achieve this goal, various types of analyses were carried out, in particular, economic, marketing, financial, strategic, competitor analysis, market trends, consumer demand.The result of the work was the development of a business plan for the PackOf eco-bags online store, containing a financial plan with a description of the sales plan, a profit and loss plan, as well as a risk analysis.
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